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Interpelacje miqdzysesyjne!

eszkaricy uliry Sowiej na osiedlu Michelin proszE o budowq dywaniku
a-sfaltowego na ich drodze. ZuwagSna nier6wno5ci terenu podczas deszczu zbierajq
siq wody opadowg a podczas dni suchych po pneje1dz.te samochodu porr.st{4
tumany kurzu. Placq wysokie podatki do Urzqdu Miasta i oczekujg szybkiej realizacji

mieiskiei w ich reionie zamieszkania.
2/ U2ytkowniry trasy pieszo-rowerowej w ulicy Kr6lowej Jadwigi pytajq kiedy
zostanie naprawiona zapadlina w pobliZu tunelu oznakowana ta5m4 ostzegawcz4
przez sluiby miejskie.
3/ Osoby korzystaj4ce z przystank6w komunikacji miejskiej zglaszajE nagminny
problem zwiq4any z paleniem papieros6w na tyctrZe przystankach. Osoby palqce
papierosy lekcewaz4 i lamiE przepisy w tym zalaesie, twierdzqc, 2e nie ma znak6w
zakazujqcych palenie Qrtoniu. Ponadto za6miecajg teren przystank5w niedopalkami.
Wobec powy2szego proszQ o zaloZenie nalepek na wiatach MPK sp. z o. o.
zakazuj4rych palenie tytoniu wraz z informacjE o karach dla tych kt6rzy siq do tych
przepis6w nie stosujQ.
4/ U2ytkownicy Scie2ek rowerowych narzekaj4 na to, Ze obneia tych Scie2ek sq
pozarastane prze co zmiejsza siq ich szerokosd, co mo2e stanowid zagroZenie dla
os6b siq tam poruszaj4cych.
5/ Mieszkaricy korzystajqry z lawek w miejscach publicznych naszego miasta
narzekaj6 Ze czesto sE one brudne, najczqSciej przez prasie odchody. PostulujE by
chociaZ raz w tygodniu przed weekendem zostaly one oczyszczone przez slu2by
mieiskie.

Z powazaniem
Janusz Dgbczyriski


